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Protokoll styremøte nr. 2023-02 
   

Sted og tid: MS Teams 19.03.23 10:00-12:46.  
 

Til stede:  Jan Hendrik Parmann (JHP), Tor Christian Bakken (TCB), Anya Sødal (AS), Anita 
Lervik (AL), Kjerstin Havnes (KH) (deltok til og med sak 8) og Thomas M. Solem 
(TMS).  

  Fra administrasjonen: Espen A. Johansen (EAJ), Axel S. Langaker (ASL), Brent 
Hackman (BH) og Hanne Funder (HF – til og med sak 7).  

 
Forfall:  Terje J. Roel og Shiba Ahmadi. 
     
Referent:  Ragnhild Riis. 
 

 
Dagsorden: 

1. Innledning 
2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak)  
3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering)  
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering)  
5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak)  
6. Statusrapporter styret (Orientering)  
7. Virksomhetsrapport (Orientering)  

a. Beslutninger gjort i perioden  
b. Generell status fra generalsekretæren  

8. Økonomi  
a. Årsregnskap 2022 (Orientering)  
b. Evt. vedtakssaker (Vedtak)  

9. Landslag (Orientering)  
a. Evaluering arrangement Nordstrand  
b. Evalueringsprosess senior menn  
c. Status EM-kval  
d. Status VM-kval  
e. Status senior kvinner  
f. Status U-landslag  

10. Nasjonal 1.divisjon (Vedtak)  
11. Arenavalg 19.07.-06.08 (Vedtak)  
12. Dommerpriser på Baskethelgen (Vedtak)  
13. Arrangementsfordeling 2023/2024 (Vedtak)  
14. Politisk engasjement regionalt (Orientering)  
15. Eventuelt  
16. Avslutning  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

1. Innledning 
JHP ønsket velkommen og informerte kort om møtets hovedmomenter. 

 
 

2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak) 
Ingen saker ble meldt inn til eventuelt. Sak 9 Landslag ble behandlet før sak 8 
Økonomi.  
 
Vedtak:  
Dagsorden ble godkjent med en endring i saksgangen.  
 

 
3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering) 
Gjennomgang av styreprotokoll 2023-01 som tidligere har vært godkjent av styret pr. 
MS Teams. 
 
Styreprotokoll 2023-01 ble tatt til etterretning uten kommentarer. 

 
 
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering) 

- Sanksjonskomiteen vedtak 2023-01 og 2023-02 
- RN Styremøtereferat 2023-02 
- RV Styremøteprotokoll 2023-02 
- AU Protokollene 2023-01, 2023-02, 2023-03 og 2023-04 
- RM Styremøteprotokollene 2023-01 og 2023-02 
- UU Rapport 2023-01 

 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
 
5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak) 
Det er fattet fire beslutninger i perioden. 
 
a) Reaksjon på at det er invitert russere og hviterussere/belarusere til FIBA-

arrangement 
 
Vedtak: 
NBBF stiller seg fremdeles bak Idrettsforbundets politikk i forhold til utestengelse 
av Russland og Belarus, og mener at all den tid invasjonskrigen som Russland 
fører i Ukraina vedvarer, ikke er aktuelt å vurdere hvorvidt russere og belarusere 
igjen skal få mulighet til å delta. Dette verken som utøver eller i andre roller på 
idrettsarrangementer eller andre tilstelninger i regi av IOC, FIBA, IPC eller IWBF. 

Videre skal NBBF, primært i samspill og samråd med det nordiske samarbeidet, 
ikke sende deltakere til noen form for arrangement der også russiske eller 
belarusiske lag eller deltakere er inviterte. Dette med mindre russere og 
belarusere har en juridisk rettighet, som ikke kan overprøves av organisasjonen 
selv, til å delta på disse, og NBBF selv har en forpliktelse til å delta på gitte 
arrangement. 

 

 



 

 

b) BLNO serieavgift, konkurranseform og arrangementskrav 

Vedtak: 
Styret vedtok serieavgift, konkurranseform og arrangementskrav for BLNO. 
 

c) Om strømming, pausen og veien videre 
Styret godkjente foreslått definisjon av hvilke klasser som kan streames og ikke: 
Kamper i U19 klassene og eldre kan strømmes.  
Kamper i NM-sluttspill U19 kan strømmes.  
Alle kamper i bredde seniorklasser kan strømmes. 
  
I tillegg vil alle kamper i klasser av allmenn interesse bli strømmet eller vist på TV 
hos de ulike rettighetshaverne, eksempelvis BLNO, BLNO sluttspill, BLNO 
kvalifisering, Streetbasket Festivalen, NM-veka, øverste regionale seniornivå og 
landskamper på alle nivåer. 

Spillere under 18 år som deltar i kamper i følgende klasser kan ikke reservere seg 
mot visning da de ikke naturlig tilhører nevnte årsklasse eller spiller kamper som 
vurderes som kamper av allmenn interesse: 

BLNO, Nasjonal 1.divisjon, Ungdoms-NM (gjelder bare U19), Streetbasket 
Festivalen, landskamper på alle nivåer og øverste regionale seniornivå. 

d) Oppfølging av tingvedtak om samorganisering av NIF og NOK 

Styret godkjente forslag til svar på spørreundersøkelse ifm. oppfølging av 
tingvedtak fra 2019. Spørsmålene omhandlet samorganiseringen av Norges 
Idrettsforbund og Norges Olympiske komite. Svarene ble sendt inn via online 
survey mandag 13.mars. 

Vedtak: 
Styret bekreftet de aktuelle beslutningene som var gjort mellom styremøtene i 
styreperioden. 
 

6. Statusrapporter o.l. (Orientering) 
JHP orienterte om sine inntrykk av urolighetene og konfliktnivået i toppledelsen i 
Norges Idrettsforbund som har blitt avdekket den senere tiden. 
 
NBBFs styre ser med bekymring på situasjonen i NIFs ledelse som kan virke å hemme 
viktige idrettspolitiske prosesser, beslutninger og idrettsstyrets generelle arbeid. 
Styret har tillitt til, og forventer, at Idrettsforbundets valgkomité får nøstet opp i disse 
utfordringene frem mot at de legger frem sin innstilling før Idrettstinget i juni. JHP og 
NBBF følger saken, og da spesielt i forhold til NBBFs perspektiver. 
 
TCB orienterte om møte i samarbeidet mellom basketballforbundene i Norden 
(Sverige, Finland, Island og Danmark), Baltikum (Estland, Latvia og Litauen) og Polen i 
forbindelse med kravet om suspendering av lag, utøvere og deltakere fra 
Hviterussland og Russland i aktivitet i regi av FIBA.  
 
AS orienterte om NBBFs deltakelse i hallfordelingsmøte i region øst og om 
gjennomføringen av NBBFs Anleggsutvalgs første møte. Hallefordelingsmøtet har 



 

 

høstet ros, og flere har kommenterte hvor bra det var at regionen har tatt initiativ til 
at treningsfordelingen i regionen skal på høring i klubbene. 
 
TCB informerte om det kommende besøket av Mr. Jean-Pierre Siutat, presidenten i 
det Franske Basketballforbundet, som stiller som presidentkandidat i FIBA Europe, 
og hans assistent Mr. Goran Radonjic. Møtet avholdes den 31. mars og fra NBBF stiller 
JHP, TCB og EAJ. 
 
Styret tok orienteringene til etterretning.  

 
 

7. Virksomhetsrapport fra generalsekretær (Orientering) 
a) Administrative vedtak 

Administrasjonen har fattet ni vedtak i perioden omhandlende parallelle 

spilletillatelser, overgangsfrist, kampresultat og BLNO kvalifisering. 

 
b) Generell orientering Generalsekretær  

EAJ informerte om prosessen med DK i forbindelse med fordeling av 
arbeidsoppgaver og prosessen rundt ansattressurser knyttet til sommerens 
landslagskamper.  
Administrasjonen i NBBF har omorganisert seg og jobber i definerte fagteam. Det 
etableres et markeds og kommunikasjonsteam i NBBF og planen for onboarding 
av de to nye markedsansatte er ferdigstilt.  

 

Virksomhetsrapporten ble tatt til etterretning. 
 

 
8. Økonomi 
a) Årsregnskap 2022 (Orientering). 

HF la frem årsrapporten med presentasjon av nøkkeltall.  Årsregnskapet viser et 
underskudd på litt over 809 000,-, og en EK på litt over 3,3 mill. 
 

Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

Oppfølging: 
Administrasjonen utarbeider en tiltaksplan for å redusere kostnadene ved 
fremtidige arrangementer og sikre reelle prognoser slik at forbundsstyret kan få 
tatt beslutninger ift. økonomistyring på et mest mulig korrekt grunnlag.   

 
b) Evt. vedtakssaker (Vedtak) 

Ingen vedtakssaker ble behandlet. 
 
 
9. Landslag (Orientering) 

BH orienterte om: 
a. Evaluering arrangement Nordstrand 
b. Evalueringsprosess senior menn 
c. Status EM-kvalifisering runde 3 
d. Status VM 2027-kvalifisering  
e. Status aktivitet senior kvinner 
f. Status ungdomslandslag 

 
Styret tok orienteringen til etterretning. 



 

 

 
 
 
10. Nasjonal 1.divisjon (Vedtak) 
ASL orienterte om erfaringene fra administrasjonene og fra de deltakende klubbene i 
inneværende sesongs nasjonale 1 divisjon. Administrasjonen har kartlagt interessen 
fra klubbene for deltakelse i en nasjonal 1. divisjon kommende sesong.  
 
Vedtak:  
Styret vedtok at gjennomføringen av nasjonal førstedivisjon for kommende sesong 
blir basert på hovedmodellen med reisefordeling.  

 
Oppfølging:  
Styret gir administrasjonen mandat til å fortsette planleggingen og innhenting av 
påmelding til nasjonal førstedivisjon basert på dagens underlag. Administrasjonen 
legger frem forslag til komplett reglement, samt rammene for gjennomføringen av 
en ordinær nasjonal førstedivisjon på styremøtet 2023-03. Eksakt reglement for 
nasjonal første divisjon vedtas på styremøtet 2023-03.  
 

 
11. Arenavalg 19.07. – 06.08. (Vedtak) 
BH orienterte om prosessen for arenavalg for sommerens landskamper for menn.  
 
Det ble ikke fattet et vedtak i saken, men et punkt til oppfølging. 
 
Oppfølging: 
Administrasjonen presenterer en endelig fremstilling for styret, med helhetlige 
økonomiske analyser. Styret vedtar valg av arena mellom styremøtet 2023-02 og 
2023-03, for å sikre tidlig oppstart av markedsføringsarbeidet inn mot landskampen. 
 
 
12. Dommerpriser på Baskethelgen (Vedtak) 
BH orienterte om prosessen med inkludering av dommerpriser. På Baskethelgen 
deles det ut trener og klubbpriser, dette er innarbeidet og er en fin mulighet til å gi 
annerkjennelse til ressurspersoner i norsk basketball. 
 
Årets Dommerentusiast  
Ikke alle dommere er like profilerte nasjonalt, men mange legger likevel ned en 
betydelig innsats som er helt avgjørende for basketball lokalt. Disse hedres under 
kategorien «Årets Dommerentusiast».  
 
Årets Toppdommer  
Prisen skal gå til en dommer med dokumenterte 
resultater/prestasjoner/nominasjoner på elitenivå (nasjonal toppserie eller 
internasjonalt).  
 
Årets Dommertalent  
Her ser vi etter dommertalenter som i kraft av sitt virke har dokumentert en 
sannsynlig fremtid som norsk elitedommer. For å bli vurdert i denne kategorien må 
man ikke ha passert 30 år. 
 
Jury vedtas av forbundsstyret etter innstilling fra NBBF administrasjon.  
 



 

 

 
Vedtak: 
Styret vedtok å etablere følgende dommerpriser som skal deles ut første gang på 
Baskethelgen 2023: Årets dommerentusiast, årets toppdommer og årets 
dommertalent. 
 
Oppfølging: 
Administrasjonen kommer med innstilling til jury for dommerpriser på lik linke som 
for de andre prisene som deles ut som er klubb og trenerpriser. 
 
 
13. Arrangementsfordeling 2023/2024 (Vedtak) 
BH informerte om utlysningen av arrangementsfordelingen som ble gjort på våre 
digitale flater 8.mars med søknadsfrist 15.mars. 
Det ble nedsatt en administrativ gruppe som utarbeidet innstillingen til styret. 
 

Kriterier 
Ved innstilling til tildeling av arrangement har følgende kriterier blitt lagt til 
grunn: 
 

• Dokumentert erfaring 
• Anlegg 
• Kostnader og økonomi 
• Geografisk spredning 
• Historisk fordeling 

 
Innstillinger: 
 
U16-NM kvalifisering:  
Sandvika BBK (region øst), Fyllingen BBK (region vest) og Molde BBK (region midt) er 
innstilt.  
TCB meldte seg inhabil i behandlingen av søknaden fra Sandvika BBK.  

 
U16-NM sluttspill:  
Ammerud Basket  
 
Vedtak: 
Sandvika BBK, Fyllingen BBK og Molde BBK tildeles kvalifisering for U16-NM.  
Ammerud Basket tildeles U 16NM sluttspillet. 
 

 
U19-NM kvalifisering: 
Frøya Basket (region vest) og Bærum Basket (region øst) er innstilt. 
TCB meldte seg inhabil i behandlingen av søknaden fra Bærum Basket.   
 
U19-NM sluttspill: 
Hønefoss og EB-85 er innstilt.  
 
Vedtak:  
Frøya Basket (region vest) og Bærum Basket (region øst) tildeles kvalifisering for U19-
NM. 
Hønefoss Basket tildeles U19-NM sluttspill.  



 

 

 
BLNO kvinner sluttspill:  
Frøya Basket og Ammerud Basket er innstilt.  
 
Vedtak:  
Frøya Basket tildeles BLNO kvinner sluttspillet.  
 
BLNO menn kvalifisering:  
Sverresborg og Ammerud er innstilt.  
 
Vedtak:  
Sverresborg tildeles BLNO menn kvalifisering. 
 
Streetbasket Festivalen og Baskethelgen:  
Ingen aktuelle arrangører har meldt sin interesse. Tildelingen av arrangementet 
utsettes.  
 
Oppfølging: 
Administrasjonen innstiller forslag til arrangør for styret og styret vedtar arrangør for 
Streetbasket Festivalen og Baskethelgen mellom styremøtene.  

 
Oppfølging: 
Styret ber administrasjonen sikre lengre frist på arrangementsutlysningen til 
klubbene i fremtiden.   

 
 
14. Politisk engasjement regionalt (orientering) 
EAJ orienterte om en bekymring fra administrativ ledelse til forbundsstyret med mål 
om at vi sammen kan bidra til økt regionalt engasjement.  
 
Administrasjonen jobber relativt tett med alle regioner, både administrativt og 
politisk. Noen regioner er NBBF tettere på det politiske leddet, spesielt i de regionene 
som ikke har administrative ressurser.  
 
NBBF registrerer at det politiske engasjementet er dalende og at motivasjonen ikke 
er like sterk som tidligere.  
 
Det er på administrativt nivå lagt opp til dialog med politikerne, noe som det 
oppleves at det settes pris på. NBBF fokuserer også på informasjonsflyt ved behov 
slik at ledelsen er informert om det som skjer. Dialogen med regionene fungerer 
etter NBBFs vurdering bra.  
 
Styret drøftet hvilke tiltak for å engasjere de politiske leddene, og hva forbundsstyret 
kan bidra med for at de regionale leddene skal fungere som gode demokratiske 
politiske ledd som jobber for regional utvikling i tråd med vedtatte planer og 
prinsipper. 
 
Oppfølging: 
Administrasjonen innkaller til et digitalt møte med ledelsene i regionene for å løfte 
problemstillingen og sammen avklare veien videre.  
 

 
 



 

 

15. Eventuelt 
Ingen saker til eventuelt.  

 
 
16. Avslutning 

Styret evaluerte møtet, og JHP takket for god deltakelse og gode diskusjoner i 
kollegiet.  
 
 
 
 
 

Møtet ble hevet kl. 12.46. 
 

 

 
Jan Hendrik Parmann Tor Christian Bakken Anya Sødal 
President 1. visepresident Styremedlem 

 

 

 

Kjerstin Havnes Anita Lervik  Thomas Moen Solem 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem 

 

 

 

Espen A. Johansen 
Generalsekretær 
 

 

 

 

  


